
NENECHTE SE TERORIZOVAT! Přehled
aktuální situace v Německu, která je podobná
jako je i v Čechách
- CZ24 News | 29. října 2020

NĚMECKO: Zdá se, že scénař koronové pandemie je všude stejný. Symptomy postižených jsou
obdobné jako u běžné chřipky, úmrtnost je dokonce o něco nižší (WHO udává aktuálně 0,23
procenta: www.n-tv.de/wissen/Covid-19-weniger-toedlich-als-vermutet-article22104272.html).

Nebezpečí onemocnění se týká pouze rizikových skupin, převážná část obyvatelstva, i ta ‚pozitivně‘
testovaná, nemá žádné symptomy, je tedy absolutně bezproblémová. Určitý počet nebo část RNA
viru se najde patrně u každého z nás – nemusí to být ani infekčnost, ani onemocnění.

Proto také nejsou PCR-testy určeny pro diagnostiku, pouze pro laboratorní účely (např.
mikrobioložka MUDR. Hana Zelená, nebo Prof. Petra Apfalter, https://youtu.be/QD1VSQDUGa0,).

Přesto je i zdravé obyvatelstvo stále častěji nuceno nechat se testovat – kvůli cestám do/ze zahraničí,
kvůli pracovní činnosti, dokonce i děti, aby mohly chodit do školy nebo školky. Takže trvale stoupající
množství nesmyslných testů, jejich nespolehlivost, opakované zdůrazňování součtu těch pozitivních,
získaných jakýmkoliv způsobem (ale bez jakékoliv vědeckého vyhodnocení) – vede k dalšímu nárůstu
‚infekčnosti‘, potažmo zhoršování ‚pandemie‘, což umožňuje vládě další zpřísnění ‚ochranných
opatření‘. Jednoduše řečeno: pandemie skončí, jakmile se přestane testovat.

Tento názor má i většina německých lékařů a té časti obyvatelstva, která je lépe informovaná – tzn.
těch, kteří se neorientují pouze podle zpravodajství oficiálních televizních stanic a oficiálního tisku,
ale hledají další informace v alternativních médiích, např. na youtube, telegram atd. Rozdíl mezi
zpravodajstvím ‚mainstreamu‘ a neoficiálních zdrojů je do nebe volající, a to i přesto, že i na youtube
vládne během posledních měsíců tvrdá cenzura – texty, které kritizují vládní politiku, velmi rychle
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‚mizí‘.

Hlavní německý bulvární list Bild zveřejňuje denně pokud možno velkými rudými číslicemi údaj o
‚nově nakažených‘ – čím větší číslo, tím větší písmena. Otázka je, jak dlouho jim formát A3 ještě
vystačí. Stejně tak večerní Zprávy na hlavní televizní stanici ARD: vždy zahájeny komentářem ke
katastrofálnímu vývoji, protože zase přibylo tisíce nakažených, zásadně bez údajů počtu provedených
testů nebo počtu pacientů v nemocnicích. A kancléřka varuje – situace je opravdu, velmi, VELMI
vážná!!! Kdybych nevěděla, že vystudovala fyziku, musela bych se zabývat otázkou, jestli umí číst.
Nebo aspoň poslouchat, protože k dispozici jsou nejenom odborné vědecké texty a studie, na youtube
jsou denně zveřejňovány i nová interview s předními světovými odborníky, jako je Prof. Sucharit
Bhakdi, Prof. John P.A. Ioannidis, Dr. Margareta Griesz-Brisson nebo členové spolku ‚Ärzte-für-
Aufklärung‘, který zastupuje přes 700 lékařů.

Všichni tito odborníci se shodují v tom, že koronavirus je srovnatelný s chřipkou a veškerá ‚ochranná
opatření‘ jsou nejen zbytečná, ale poškozují naše fyzické zdraví i náš psychický stav (izolace,
omezení sportu, kultury atd.) – čímž dlouhodobě snižují naši imunitu. Všechna tato opatření, včetně
absurdního testování, které nemá žádný smysl, přispívají pouze ke vzniku a údržbě strachu té části
obyvatelstva, která vládě stále ještě věří.

Což samozřejmě podporuje polaritu dvou skupin obyvatelstva – těch, kterým to už došlo, a těch
druhých. O dlouhodobých ekonomických následcích této ‚strašlivé pandemie‘ nemluvě.

Takže znova: pokud vláda (nejen německá) tato protizákonná ‚ochranná opatření‘ přesto přese
všechno stále ještě podporuje, nebo dokonce ještě přitvrzuje, vyvstává nutně otázka: proč a s jakým
cílem?

Je nedostatečně informovaná a má skutečně strach před ‚smrtícím virem‘?
Je dobře informovaná, ale nucená tato opatření provádět – kým a proč?
Je informovaná, a přesto provádí tato opatření, protože z toho profituje

Je možné, že jednotliví členové vlády patří do různých, nebo smíšených kategorií a mají tedy
rozdílnou motivaci. V německé vládě existuje pár jedinců, kteří se stavějí otevřeně do opozice a vládu
za nesmyslná protikoronová opatření otevřeně kritizují. Ti jsou dřív nebo později smeteni oficiálními
sdělovacími prostředky (které žijí převážně z reklamy farmaceutických firem) do jednoho kýble:
pravičáci a nacionalisti, propagující konspirační teorie. K tomuto nemorálnímu ‚póvlu‘ patří i
demonstranti, kteří proti aktuálnímu porušování občanských práv, zákonů a demokracie vlastní
vládou vehementně protestují. Demonstrace organizují lékaři, právníci a ekonomové, kteří ochraně
zdraví, zákonodárství nebo hospodářství mnohdy rozumí podstatně líp, než odpovídající vládní
činitelé.

Klasickým příkladem vládního zástupce, pověřeného ‚řešením koronové krize‘, je ministr
zdravotnictví Jens Spahn, který se svou kvalifikací bankovního úředníka řídí celé německé
zdravotnictví. Ale pozor – nepodceňovat! Před tím, než získal své ministerské křeslo,
zprostředkovával Jens řadu let obchody farmaceutických firem. Proto se mu také podařilo, určitě s
vynaložením maximálního úsilí, objednat včas a v dostatečném množství (za několik miliard EUR)
toužebně očekávané vakcíny proti koroně. Jens je pyšný na to, že se vakcíny vyvíjejí tak rychle – kdo
by je chtěl v současné dramatické situaci testovat obvyklých pět let, jako tomu bylo doposud u
očkování zvykem? Fakt, že až během tohoto období se mohou projevit event. vedlejší účinky, jako je
např. rakovina, zřejmě nehraje žádnou roli. Nové vakcíny, které propaguje WHO, budou vyvinuty na
zcela jiné bázi, takže nás nejen ochrání před zhoubnou koronou, ale jistě vylepší i naše genetické
vlastnosti…A protože byl Jens tak pilný, mohl si před nedávnem koupit novou vilku za něco málo přes
čtyři milony EUR. No kdo by mu to nepřál?



Dbejte na své zdraví: choďte do přírody, sportujte, scházejte se s přáteli a hlavně: nenechte se
terorizovat!

P.S. V Německu umírá ročně ca 15 000 -25 000 lidí na chřipku. Na Covid/v souvislosti s Covidem
zemřelo podle aktuálních údajů k 28.10. ca. 10 000 lidí, s průměrným věkem 81 let. Udaje o počtu
úmrtí na letošní chřipku jsem hledala marně.
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